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 Zápisnica  

zo 2.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Spišský Hrhov,  

konaného dňa 09.02.2022    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Mgr. Zuzana Kučerová – starostka obce 

Poslanci:  Ladislav Antal, Ing. Dominik Bokšanský, Mgr. Milan Glevický, PaedDr. 

Milan Richtarčík, Jozef Seman 

Neprítomní: - 

Ospravedlnení: Peter Bosák, Ján Kožuško  

Ďalší prítomní: - 

Verejnosť: - 

 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie  

3. Územný plán 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

K bodu 1. Otvorenie 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Zuzana Kučerová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných 

poslancov na mimoriadnom zasadnutí OZ.  

Starostka  konštatovala, že počet prítomných poslancov je 5 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka na úvod navrhla hlasovanie za program, na základe ktorého zvolala obecné 

zastupiteľstvo.  

 

Uznesenie č. 15/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Spišský Hrhov  

 

schvaľuje 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie  

3. Územný plán 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bokšanský,Glevický,Richtarčík,Seman) 
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proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bosák,Kožuško) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľa Mgr. Milana Glevického, za overovateľov zápisnice:                  

Ing. Dominik Bokšanský a PaedDr. Milan Richtarčík a návrhovú komisiu v zložení: Ladislav 

Antal a Jozef Seman.  

 

Uznesenie č. 16/2022 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Spišský Hrhov  

 

schvaľuje 

 

zapisovateľa Mgr. Milana Glevického, overovateľov zápisnice: Ing. Dominik Bokšanský 

a PaedDr. Milan Richtarčík a návrhovú komisiu v zložení: Ladislav Antal a Jozef Seman.  

. 

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bokšanský,Glevický,Richtarčík,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bosák,Kožuško) 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu 3. Územný plán 

 

Starostka na úvod tohto bodu informovala prítomných poslancov o tom, že sa jedná 

o schvaľovanie procesu obstarávania, schvaľovanie územnoplánovacej dokumentácie.  

Návrh uznesenia, ktorý bol predložený poslancom je nevyhnutnou prílohou k žiadosti 

o dotáciu na zmeny a doplnky územného plánu obce. Ďalej oznámila, že k územnému plánu 

bola zverejnená výzva na zasielanie návrhov na zmenu, ktoré boli skompletizované 

a odkonzultované na komisii a na pracovnej porade poslancov.  

Starostka oznámila, že po schválení dotácie sa zrealizujú verejné stretnutia potrebné k týmto 

zmenám. K najdôležitejším zmenám patrí, zakreslenie verejnoprospešných stavieb ako sú 

napr. vodojemy, ktoré sa snažia získať do vlastníctva resp. pozemky pod nimi. Dôležitou 

zmenou bude aj minimalizácia rozlohy pozemkov na výstavbu rodinných domov, aby sa 

zachovalo vidiecke prostredie. Na koniec dodala, že v súčasnosti sa realizuje novela 

stavebného zákona a po jeho prijatí bude potrebné znova obnoviť územný plán, digitalizovaný 

a prepojený s katastrom.  

 

D. Bokšanský sa informoval kde je možné si prezrieť navrhované zmeny k územnému plánu. 

Starostka mu oznámila, že sú uvedené vo výzve v časti predmet zákazky, ktorá bola súčasťou 

materiálov k zasadnutiu OZ. Návrhov na zmenu bolo množstvo, ale po konzultácii 
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s odborníkom na územné plány boli zminimalizované, z dôvodu novelizácie stavebného 

zákona.  

Ďalej sa informoval o tom, či je v tom už zahrnutá žiadosť od VSD na výstavbu elektrickej 

stanice. Starostka to potvrdila a dodala, že PSK plánuje výstavbu cyklochodníka zo             

Sp. Podhradia do Levoče a bude to taktiež zakomponované v územnom pláne.  

Potom sa informoval či už prebehla súťaž čo mu potvrdila starostka a oznámila, že na to, aby 

sme mohli požiadať o dotáciu je potrebné mať uzatvorenú zmluvu s výhercom. Výhercom sa 

stal ADLENT a potom sa zaujímal o cenu. Starostka mu oznámila, že sa jedná o cca 10 000€.  

Následne nato sa zaujímal, či sa mohli do výzvy zapojiť aj iný uchádzači okrem troch 

oslovených čo mu aj starostka potvrdila.  

Na koniec sa informoval, čo budú konkrétne schvaľovať na tomto OZ. Starostka mu 

oznámila, že navrhované znenie uznesenia je potrebné k žiadosti o dotáciu.  

D. Bokšanský konštatoval, že nebudú schvaľovať výsledok obstarávania ani dodávateľov, ale 

len to, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac 

tri roky čo opäť potvrdila starostka obce. 

 

Uznesenie č. 17/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Hrhov  

vyhlasuje, 

že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri 

roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 

 

Hlasovanie: za:    5 (Antal,Bokšanský,Glevický,Richtarčík,Seman) 

proti:    0 

zdržal sa:   0 

nehlasovali:   0 

neprítomní pri hlasovaní: 2 (Bosák,Kožuško) 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu 4. Diskusia 

 

V diskusii nemal nikto z poslancov žiadne otázky. 

 

 

K bodu 5. Záver 
 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 17:10 h. 

 

Obec disponuje kamerovým záznamom zo zasadnutia. 

 

Zapísal: Mgr. Milan Glevický   ....................................... 

Spišský Hrhov  10.02.2022                      
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        ...............................................     

           Mgr. Zuzana Kučerová 

                     starostka obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

   

Ing. Dominik Bokšanský  ....................................................                 

 

PaedDr. Milan Richtarčík  ....................................................   

 

 

 

 

 

 

 

 


